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 Protokół Nr 75/2020 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Świebodzińskiego odbytego w dniu 8 czerwca 2020 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Świebodzinie, ul. Kolejowa 2. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył o godz.15.00 i prowadził Starosta Zbigniew 

Szumski. Stwierdził, że na stan 5 członków Zarządu na posiedzeniu obecnych jest 4, w związku 

z tym Zarząd jest władny, aby podejmować prawomocne uchwały.  

W posiedzeniu uczestniczyli następujący członkowie: Zbigniew Szumski, Andrzej Chromiński, 

Marcin Minta, Michał Motowidełko.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Oprócz członków Zarządu w posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

-Pani Dorota Karbowiak – Skarbnik Powiatu; 

-Pan Tomasz Olesiak – Sekretarz Powiatu; 

-Pani Jolanta Wesołowska - Naczelnik Wydziału GN; 

-Pan Artur Karkocki - Naczelnik Wydziału ESO; 

-Pani Marzena Kościukiewicz - Naczelnik Wydziału DG; 

-Pani Joanna Rybczyńska – z-ca Naczelnika Wydziału ORG; 

-Pani Bernarda Czajkowska – Naczelnik Wydziału BR.   

  

Starosta Zbigniew Szumski przedstawił następujący porządek posiedzenia:  

1. Opracowanie dokumentacji przedprojektowej dla prac na linii kolejowej Poznań – Kunowice 

/przedstawia pani Marzena Kościukiewicz/. 

2. Informacja Naczelnika ESO o stanie realizacji zadań budżetowych zaplanowanych w 

środkach Wydziału, szkół i innych nadzorowanych jednostek. 

3. Wniosek Naczelnika ESO o zabezpieczenie środków na promocję szkół w Gazecie 

Lubuskiej. 

4. Informacja na temat grup wychowawczych w SOSW w Świebodzinie.  

5. Rekomendacje Zespołu d/s SOSW i zobowiązania  dyrektora SOSW. 

6. Sprawozdanie opisowe dotyczące lokatorów SSM w Świebodzinie. 

7. Informacja o procedurach konkursów na dyrektorów placówek oświatowych.  

8. Projekt uchwały sprawie przedłużenia powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora I 

Liceum Ogólnokształcącego w Świebodzinie. 

9. Stan budżetu DPS Jordanowo – informacja dyrektora. 

/pkt  2-9 przedstawia pan Artur Karkocki/. 

10. Wniosek ENEA SA o sprzedaż gruntu pod budowę sieci transformatorowej w m. Kosobudz. 

11. Ustalenie wysokości czynszu dzierżawnego dla PORW „Pałac” w Przełazach oraz wniosek 

PORW „Pałac” w Przełazach o zaliczenie niespłaconych rat na poczet nakładów 

inwestycyjnych poniesionych w związku z remontem komina. 

 /pkt 10-11 przedstawia pani Jolanta Wesołowska/. 

12. Ponowne ogłoszenie o naborze na członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego Powiatu Świebodzińskiego. 

13. Unieważnienie otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych w 2020 roku. 

14. Ogłoszenie otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w 2020 roku. 

/pkt 12-14 przedstawia pani Joanna Rybczyńska/. 

15. Propozycja Polregio dot. nawiązania współpracy /przedstawia pan Tomasz Olesiak/. 

16. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi z dnia 27 maja 2020r., która wpłynęła do tut. 

urzędu 1 czerwca 2020r. na działalność Rady Powiatu Świebodzińskiego /przedstawia pani 

Bernarda Czajkowska/.  

17. Omówienie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 01.06.2020. 

18. Sprawy różne: 

- sprawozdanie PUP dot. realizacji tarczy antykryzysowej; 
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Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

 

Ad.1 
Pani Marzena Kościukiewicz wyjaśniła, że trwają prace projektowe dla projektu pn. „Prace na 

linii kolejowej nr 3 (E20) na odcinku Poznań Główny – Kunowice (granica państwa), 

opracowanie SW” w ramach projektu pn. „Prace przygotowawcze dla wybranych projektów”. W 

związku z tym   firma projektowa zwróciła się do powiatu (załącznik nr 2) o przedstawienie 

swoich oczekiwań w stosunku do infrastruktury kolejowej na odcinku Poznań Górczyn – 

Kunowice, w zakresie punktów obsługi podróżnych, skrzyżowań linii kolejowej z drogami w 

poziomie szyn (przejazdy kolejowe) oraz w zakresie innych elementów infrastruktury kolejowej. 

Pani Kościukiewicz zasugerowała poprawę widoczności na skrzyżowaniach z drogami 

powiatowymi. 

 Po przeprowadzonej Zarząd Powiatu wskazał następujące oczekiwania powiatu: 

1/ poprawa widoczności na skrzyżowaniach z drogami powiatowymi; 

2/ w miejscach przebiegu linii blisko zabudowań uwzględnić budowę ekranów 

dźwiękochłonnych. 

 

Następnie Pani Marzena Kościukiewicz zawnioskowała o zakup wielofunkcyjnego urządzenia 

kopiująco - drukującego w kolorze. Wiele wniosków, w tym od projektantów, wpływa do 

Wydziału drogą elektroniczną i jest problem z drukowaniem w kolorze tych wniosków. 

Urządzenia, które Wydział Dróg ma do dyspozycji są wyeksploatowane, często się psują, co 

dezorganizuje pracę wydziału. 

 

Ad.2 

Pan Artur Karkocki Naczelnik Wydziału ESO przedstawił informację o stanie realizacji zadań 

budżetowych zaplanowanych w środkach wydziału, szkół i innych nadzorowanych jednostek 

(załącznik nr 3). 

Na modernizację systemu przeciwpożarowego w ILO jest zabezpieczona kwota 493.201,00zł, 

termin realizacji zaleceń został przedłużony do końca roku 2021. Starosta zaproponował, aby w 

roku bieżącym na realizację tego zadania ogłosić przetarg i środki pozostawić w budżecie 

powiatu  do końca roku 2020.  

Pani Skarbnik dodała, że jeśli chodzi o remont dachu w PUP w Świebodzinie,  to pozostała 

kwota 15.879zł, a nie 20.000zł (reszta została przeznaczona na remont klimatyzacji w PUP).  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacjami Naczelnika Wydziału ESO. 

 

Ad.3 

Naczelnik Wydziału ESO wystąpił z wnioskiem (załącznik nr 4) o zabezpieczenie środków w 

wysokości 3.321zł na promocję naszych szkół w Gazecie Lubuskiej.  

 

 Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) wyraził zgodę na przeznaczenie 

kwoty w wysokości 3.321zł na promocję naszych szkół w Gazecie Lubuskiej w ramach środków 

Wydziału ORG przeznaczonych na promocję powiatu. 

Wniosek należy przekazać do Wydziału ORG. 

  

Ad.4 

Pan Artur Karkocki Naczelnik Wydziału ESO przedstawił informację na temat grup 

wychowawczych w SOSW w Świebodzinie z ostatnich 5 lat (załącznik nr 5).  

Wychowankowie w grupach wychowawczych pochodzili z różnych terenów. Były tam dzieci 

również z naszych szkół i z domów dziecka.  
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Liczba godzin była zależna od liczby grup wychowawczych a liczba grup wychowawczych 

zależna od liczby wychowanków w grupie wychowawczej SOSW, a liczba wychowanków w 

grupie zależna od stopnia niepełnosprawności wychowanków.  

 Temat wymaga dalszej analizy i powyższy materiał został skierowany do dalszych prac. 

 

Ad.5 

Naczelnik Wydziału ESO przedstawił rekomendacje Zespołu d/s SOSW i zobowiązania  

dyrektora SOSW (załącznik nr 6). 

 

 Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) przyjął następujące 

rekomendacje Zespołu d/s SOSW i przekazał je do realizacji przez Dyrektora SOSW: 

1. Przeniesienie do obiektów szkoły SOSW przy ulicy Żaków 2 oddziałów przedszkolnych.  

2. Zmiana miejsca zakwaterowania wychowanków do obiektów SSM przy ulicy Żaków lub 

zapewnienie uczniom w zależności od deklaracji rodziców dojazdu do SOSW.  

3. Uaktualnianie stawek za dowozy dzieci niepełnosprawnych do SOSW. 

4. Reorganizacja pracy kuchni - stołówki w celu optymalizacji działalności  ( zmniejszenie 

kosztów lub zwiększenie liczby posiłków, wykorzystanie finansowania zewnętrznego, między 

innymi programów rządowych, wybór odpowiednich form, wzięty pod uwagę może być również 

catering).  

5. Przeanalizowanie struktury zatrudnienia osób w Ośrodku, w tym obsługujących obiekt 

internatu przy ulicy Sobieskiego w kontekście przeniesienia na ulicę Żaków oraz ewentualne 

podjęcie koniecznych decyzji. 

wraz z przedstawionymi zobowiązaniami dyrektora: 

1. W związku z pandemią ograniczenie dodatku trudnościowego i nadgodzin, co znacznie 

zmniejszy wydatki na wypłatę pensji nauczycielom. 

2. W przyszłym roku szkolnym zmniejszenie czasu pracy przedszkoli (nauczycielki będą 

pracować w ramach 18 godzin ). 

3. W internacie zmniejszenie grup wychowanków, a co za tym idzie zmniejszenie  godzin 

etatowych jednego z wychowawców, pozostali będą uzupełniać etat w szkole( logopedia, 

muzyka). Decyzje zależnie od liczby dzieci w internacie. 

4. Planowane jest zlikwidowanie etatu sprzątaczki ( pozostanie jedna osoba). 

5. Godziny WWR zostaną ograniczone do 2-3 godzin na dziecko, co nie zmieni subwencji, a 

zmniejszy ilość nadgodzin. 

6. Pomoce nauczycieli będące na umowach terminowych nie będą miały przedłużonych umów 

(są to 2 pomoce). 

7. W sekretariacie pozostanie była kadrowa, obecna sekretarz przejdzie  na emeryturę. 

8. Zlikwidowane zostaną godziny ponadwymiarowe terapeutów, pozostaną nadgodziny 

wynikające z ramowych planów nauczania. 

9. Utrzymane zostaną dowozy uczniów. 

 

Ad.6 

Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawozdaniem opisowym dotyczącym lokatorów SSM w 

Świebodzinie (załącznik nr 7). Materiał przedstawia strukturę mieszkańców, mówi o 

zagrożeniach i ma formę prośby o interwencję. Oprócz części hotelowej w obiekcie 

wyodrębniona jest również część lokatorska.  Osoby zamieszkujące w części lokatorskiej 

obowiązuje regulamin schroniska, jak i również odrębny regulamin lokatorski. Na pierwszej 

kondygnacji rezyduje 18 lokatorów i dwójka małoletnich dzieci, zaś na trzeciej bytuje również 

18 osób i jeden nastolatek. Ludzie przebywający na tej części posiadają różny status społeczny. 

Od wielu lat byli umieszczeni w tym miejscu mieszkańcy Gminy Świebodzin borykający się  z 

problemem mieszkaniowym i różnymi uzależnieniami. Niektórzy lokatorzy mieszkają w naszym 

obiekcie od 2001 roku.   
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Mimo zaakceptowanych przez lokatorów regulaminów często dochodzi do rażącego łamania 

przepisów. Większość zamieszkujących to renciści, emeryci, osoby długotrwale bezrobotne oraz 

dwie rodziny z dziećmi. Ogólne warunki panujące na tej części są przeciętne.  

Starosta Zbigniew Szumski dodał, że w obiekcie SSM przy ulicy Żaków planowane jest 

umieszczenie grup wychowawczych SOSW. Zaproponował, że wystąpi z wnioskiem do KPPSP 

o przeprowadzenie kontroli pod względem bezpieczeństwa pomieszczeń zajmowanych przez 

lokatorów. Ponadto zaproponował wystosować pismo do Burmistrza Świebodzina o 

zabezpieczenie miejsc socjalnych dla lokatorów SSM w Świebodzinie. 

 Propozycje Starosty zostały przez Zarząd zaakceptowane.  

 

Ad.7  

Pan Artur Karkocki Naczelnik Wydziału ESO przedstawił informację o procedurach konkursów 

na dyrektorów placówek oświatowych (załącznik nr 8). Zgodnie z obowiązującymi przepisami 

można już ogłaszać i przeprowadzać konkursy na dyrektorów szkół i placówek oświatowych. 

Można także przedłużyć obecne kadencje. W przypadku konieczności obsadzenia stanowiska 

dyrektora jednostki systemu oświaty przed dniem 2 września 2020 r. organ prowadzący może       

przedłużyć powierzenie stanowiska dyrektorowa na okres nie dłuższy niż do 31 sierpnia 2021 r. 

P.o. dyrektora może być dwukrotnie przedłużone.  

Pan Rafał Wojtkiewicz ma powierzone obowiązki dyrektora SSM w Świebodzinie do końca 

sierpnia 2020, a pani Iwona Czerniawska ma powierzone obowiązki dyrektora ILO w 

Świebodzinie do końca czerwca 2020.  

Na stanowiska dyrektorów SSM i ILO można ogłosić konkurs, albo przedłużyć pełnienie 

obowiązków max do 31 sierpnia 2021. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z powyższymi informacjami. 

Ustalono, że pod koniec czerwca br. zostanie ogłoszony konkurs na stanowisko dyrektora SSM 

w Świebodzinie.  

 

Ad.8 

W związku z tym, iż do 30 czerwca 2020r. pani Iwona Czerniawska ma powierzone obowiązki 

dyrektora ILO w Świebodzinie i jest zbyt mało czasu na przeprowadzenie procedury 

konkursowej pan Karkocki przedstawił projekt uchwały w sprawie przedłużenia powierzenia 

pełnienia obowiązków dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w Świebodzinie (załącznik nr 9). 

Jest mało czasu, bo trwają matury i rekrutacje, nie ma wicedyrektora, trwa budowanie zespołu 

ILO, praca zdalna, sezon urlopowy  oraz mając na względzie troskę o rozwój i promocję szkoły 

zasadne jest, aby obowiązki  dyrektora pełniła osoba, która przez ostatni rok szkolny rzetelnie i 

sumiennie  współpracowała z organem prowadzącym i poczyniła kroki budujące pozytywny 

wizerunek  liceum w środowisku lokalnym i poza nim. Konkurs można ogłosić w czerwcu i 

przedłużyć jej umowę do końca sierpnia 2020, w tym czasie do końca lipca konkurs można 

rozstrzygnąć. O ile byłby kandydat. 

Radny Marcin Minta uważa za zasadne przeprowadzenie procedury konkursowej, do czego 

przychyla się również radny Michał Motowidełko.  

Starosta Zbigniew Szumski uważa, że pani Czerniawskiej należy przedłużyć powierzenie 

pełnienia obowiązków dyrektora do dnia 31 sierpnia 2021r., gdyż z uwagi na trwające matury 

nie jest to czas na destabilizację jednostki i przeprowadzanie konkursu. W związku z tym 

zawnioskował o przedłużenie powierzenie pełnienia obowiązków dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego w Świebodzinie Pani Iwonie Czerniawskiej  na czas od dnia 01 lipca 2020r. 

do dnia 31 sierpnia 2021r. i poddał projekt uchwały pod głosowanie.   

 

 Zarząd Powiatu w obecności 4 członków większością głosów: 2za, 0przeciw, 2 wstrz.  

(Zbigniew Szumski - za, Andrzej Chromiński - za, Marcin Minta- wstrz., Michał Motowidełko – 

wstrz.) przedłużył powierzenie pełnienia obowiązków dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w 
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Świebodzinie, ul. Park Chopina 2, 66-200 Świebodzin Pani Iwonie Czerniawskiej  na czas od 

dnia 01 lipca 2020r. do dnia 31 sierpnia 2021r. i podjął Uchwałę Nr 193/2020 w sprawie 

przedłużenia powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w 

Świebodzinie. Uchwała stanowi załącznik 10. Wysokość wynagrodzenia pani Iwony 

Czerniawskiej pozostaje bez zmian na dotychczasowym poziomie. 

 

Ad.9 

Dyrektor DPS w Jordanowie pismem z dnia 03.06.2020 znak DPS-II.3004.3.2020.ES (załącznik 

nr 11) przedstawił informację o stanie budżetu jednostki i występujących niedoborach. Łączny 

niedobór wynosi 205.593,36zł, w tym wydatki płacowe 179.225,60zł.  

Starosta Zbigniew Szumski wyjaśnił, że niedobór związany jest podwyżkami wynagrodzeń 

wprowadzonymi w grudniu 2019r. Zaproponował, aby dla DPS Jordanowo przeznaczyć kwotę 

150.000zł ze środków zabezpieczonych w zarządzaniu kryzysowym na Covid-19. Reszta do 

określenia za 2 m-ce.  

Pani Skarbnik dodała, że zmiana ta wymaga podjęcia uchwały przez Radę na sesji.  

 

 Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) wyraził zgodę na przeznaczenie 

kwoty 150.000zł dla DPS Jordanowo (ze środków zabezpieczonych w zarządzaniu kryzysowym 

na Covid-19). Jednocześnie zobowiązano Skarbnika Powiatu do przygotowania zmiany budżetu 

na sesję w czerwcu 2020. 

 

Ad.10 
Pani Jolanta Wesołowska przedstawiła wniosek ENEA Operator w  Zielonej Górze (załącznik nr 

12) o sprzedaż części działki nr 388 (ok 35m
2
) położonej w m. Kosobudz, pod budowę stacji  

transformatorowej. Wniosek został pozytywnie zaopiniowany przez Wydział Dróg Starostwa 

Powiatowego. Koszty podziału działki, wyceny i notarialne poniesie ENEA Operator. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) wyraził zgodę na sprzedaż części 

działki nr 388 (ok 35m2) położonej w m. Kosobudz, pod budowę sieci transformatorowej i 

wszczęcie stosownej procedury z tym związanej. 

  

Ad.11 
Pani Jolanta Wesołowska poinformowała, że na podstawie umowy zawartej w dniu 30 

czerwca  2011r. (na czas określony do dnia 30 czerwca 2021r.) Powiatowy Ośrodek 

Rehabilitacyjno-Wypoczynkowy „PAŁAC” Spółka z o.o. w 

Przełazach  dzierżawi  nieruchomość zabudowaną stanowiącą własność Powiatu 

Świebodzińskiego, położoną w Przełazach gm. Lubrza oznaczoną ewidencyjnie działką nr 199.  

Postanowienia § 3 ust. 3  umowy dzierżawy przewidują, że rozliczenie czynszu 

dzierżawnego   następować będzie  w ciągu roku kalendarzowego na podstawie 4 faktur 

częściowych. 

Zgodnie z Aneksem  Nr 8 z dnia 25 czerwca 2019r. do ww.  umowy dzierżawy  z dniem 01 lipca 

2019r. czynsz dzierżawny  został  ustalony w wysokości 30.500,00 zł netto rocznie  + 23% 

podatek VAT w wys. 7.015,00 zł =  37.515,00 zł brutto. 

Na podstawie zapisów § 3 pkt 6 ww. Umowy dzierżawy corocznie do końca czerwca jest 

aktualizowana wysokość czynszu dzierżawnego dla PORW „Pałac” w Przełazach o wskaźnik 

inflacji, jednak nie więcej niż 10%.  

Pani Wesołowska zaproponowała, aby wprowadzić aneks do umowy spółki mówiący o tym, że: 

- corocznie „może być:, a nie „musi być” aktualizowana wysokość czynszu dzierżawnego dla 

PORW „Pałac” w Przełazach o wskaźnik inflacji oraz, że aneks do umowy określający 
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wysokość czynszu w danym roku będzie sporządzany tylko w przypadku zmiany jego 

wysokości. 

W związku z tym przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości czynszu 

dzierżawnego (załącznik nr 13). Dodała, że w związku z obecną sytuacją epidemiczną zmieniła 

się sytuacja gospodarcza Spółki  w związku z ograniczeniami i przestojami w  prowadzeniu 

działalności statutowej, zasadne jest więc  pozostawienie czynszu dzierżawnego na 

dotychczasowym poziomie. 

Następnie pani Wesołowska poinformowała, że PORW „Pałac” Spółka z o.o.  w Przełazach w 

dniu 10 stycznia 2020r. złożyła prośbę o odroczenia dwóch płatności czynszu dzierżawnego 

wynikającego z umowy dzierżawy z dnia 30 czerwca 2011r.  Płatność pierwsza dotyczyła  III 

kwartału 2019r. z terminem płatności do dnia 14 października 2019r. (faktura VAT 

FV/GN/027/2019 z dn. 30.09.2019r. – 7.625,00 zł netto + 23 %VAT 1.753,75= 9.378,75 zł 

brutto), płatność druga  dotyczyła IV kwartału 2019r. z terminem płatności do 14 stycznia 2020r. 

(faktura VAT FV/GN/032/2019 z dn. 31.12.2019r.– 7.625,00 zł netto+23 %VAT 1.753,75 = 

9.378,75 zł brutto). Prośba o odroczenie płatności  czynszu dzierżawnego w części 

dotyczącej  czynszu za III kw. 2019r. –wpłynęła po terminie.  

Wniosek wówczas został rozpatrzony negatywnie. 

Następnie dnia  08 kwietnia 2020r.  wpłynął kolejny  wniosek Powiatowego Ośrodka 

Rehabilitacyjno-Wypoczynkowego „PAŁAC” Spółka z o.o. w Przełazach dotyczący  zwolnienia 

z płacenia czynszu dzierżawnego w roku 2020 oraz o wyrażenie zgody na rozliczenie – dwóch 

niezapłaconych rat z 2019r. w kwocie - 18.757,50 zł w ramach dotychczas poniesionych 

nakładów inwestycyjnych.  

Czynsz nie został zapłacony, jednak należny podatek VAT zapłacił Powiat. 

Szczegółowe wyjaśnienia w sprawie dotyczącej powyższych wniosków i sytuacji gospodarczej 

Spółki przedstawiła pani Jolanta Wesołowska zgodnie z załącznikiem nr 14. 

Jednocześnie pani Wesołowska zaproponowała, aby wprowadzić aneks do umowy spółki 

mówiący o tym, że: 

- za zgodą Zarządu Powiatu poniesione nakłady inwestycyjne „mogą” być zaliczone na poczet 

czynszu dzierżawnego. 

             

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków większością głosów: 3za, 0przeciw, 1 wstrz. 

(Zbigniew Szumski – za, Andrzej Chromiński – za, Marcin Minta – wstrz., Michał Motowidełko – 

za) wyraził zgodę na wprowadzenie powyższych zmian w formie aneksu do zawartej 30 

czerwca  2011r. umowy dzierżawy nieruchomości przez Spółkę. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) ustalił czynsz dzierżawny dla 

Powiatowego Ośrodka Rehabilitacyjno-Wypoczynkowego „PAŁAC” Spółka z o.o. w Przełazach 

z tytułu dzierżawy nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Powiatu Świebodzińskiego, 

położonej  w  Przełazach  gmina  Lubrza,  oznaczonej  ewidencyjnie  działką nr  199 o 

powierzchni 2,11 ha,  objętej księgą wieczystą ZG1S/00015850/0,  w okresie od dnia 01 lipca 

2020r. do dnia 30 czerwca 2021r. w dotychczasowej  wysokości tj. 30.500,00 zł (słownie: 

trzydzieści tysięcy pięćset zł 00/100) netto rocznie i podjął Uchwałę Nr 194/2020 w sprawie 

ustalenia  wysokości czynszu dzierżawnego. Uchwała stanowi załącznik nr 15. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) wyraził zgodę na zaliczenie 

nakładów remontowych w kwocie 18.757,50 zł (słownie: osiemnaście tysięcy siedemset 

pięćdziesiąt siedem złotych 50/100), poniesionych przez Powiatowy Ośrodek Rehabilitacyjno-

Wypoczynkowego „PAŁAC” Spółka z o.o. w Przełazach w związku naprawą  uszkodzonego 

komina w budynku pałacu, na poczet niezapłaconych rat czynszu brutto, obejmujących  III i IV 

kwartał  roku 2019, z tytułu dzierżawy nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność 
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Powiatu Świebodzińskiego, położonej w Przełazach gmina Lubrza, oznaczonej 

ewidencyjnie  działką nr 199 o powierzchni 2,11 ha, objętej księgą wieczystą  ZG1S/00015850/0 

i podjął Uchwałę Nr 195/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zaliczenie nakładów remontowych 

na poczet czynszu dzierżawnego. Uchwała stanowi załącznik nr 16. (Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 17) 

Sprawa wniosku Spółki o umorzenie rat czynszu przypadających na rok 2020 zostanie 

przedstawiona na następnym posiedzeniu Zarządu. 

 

Ad.12 

Pani Joanna Rybczyńska poinformowała, że zgodnie z uchwałą nr 182/2020 Zarządu Powiatu 

Świebodzińskiego z dnia 11 maja 2020r. w sprawie naboru kandydatów przedstawicieli 

organizacji na członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu 

Świebodzińskiego 26 maja 2020r. upłynął termin zgłaszania kandydatów. Zgłoszony został tylko 

jeden kandydat, a powinno być 8.  

Z uwagi na fakt, iż zgłoszono mniej niż ośmiu kandydatów zaproponowała, aby wyznaczyć 

nowy termin zgłaszania kandydatów do dnia 22 czerwca 2020r. i przedstawiła projekt ogłoszenia 

o naborze (załącznik nr 18). 

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) ogłosił ponowny nabór 

kandydatów przedstawicieli organizacji na członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego Powiatu Świebodzińskiego. Termin zgłaszania kandydatów - do dnia 22 czerwca 

2020r. 

 

Ad.13 

Pani Joanna Rybczyńska poinformowała, że w otwartym konkursie ofert na realizację zadań 

publicznych Powiatu Świebodzińskiego w 2020 roku w zakresie turystyki i krajoznawstwa, 

który ogłoszono Uchwałą nr 159/2020 Zarządu Powiatu Świebodzińskiego z dnia 25 lutego 

2020r. w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych w 2020 

roku nie złożono żadnej oferty. W związku z tym konkurs na realizację tego zadań w tym 

zakresie  proponuje unieważnić i przedstawiła projekt uchwały w sprawie unieważnienia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych w 2020 roku (załącznik nr 19). 

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) unieważnił otwarty konkurs 

ofert na realizację zadań publicznych Powiatu Świebodzińskiego w 2020 roku w zakresie 

turystyki i krajoznawstwa, który ogłoszono Uchwałą nr 159/2020 Zarządu Powiatu 

Świebodzińskiego z dnia 25 lutego 2020r. w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 

realizację zadań publicznych w 2020 roku, ponieważ nie złożono żadnej oferty i podjął Uchwałę 

Nr 196/2020 w sprawie unieważnienia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych 

w 2020 roku. Uchwała stanowi załącznik nr 20. 

 

Ad.14 

Następnie pani Joanna Rybczyńska zaproponowała, aby ponownie ogłosić otwarty konkurs ofert 

na realizację zadania publicznego Powiatu Świebodzińskiego w 2020 roku w zakresie turystyki i 

krajoznawstwa i przedstawiła projekt uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 

realizację zadania publicznego w 2020 roku (załącznik nr 21).  

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) ogłosił otwarty konkurs ofert na 

realizację zadania publicznego Powiatu Świebodzińskiego w 2020 roku w zakresie turystyki i 
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krajoznawstwa i podjął Uchwałę Nr 197/2020 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 

realizację zadania publicznego w 2020 roku. Uchwała stanowi załącznik nr 22. 

Szczegółowe warunki otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego znajdują się w 

ogłoszeniu otwartego konkursu ofert, który stanowi załącznik nr 1 do uchwały. 

Regulamin, określający tryb składania ofert i ich wyboru oraz tryb realizacji zadań publicznych 

stanowi załącznik nr 2 do uchwały. 

 

Ad.15 

Pan Tomasz Olesiak Sekretarz  Powiatu nawiązał do propozycji POLREGIO, przedstawionej na 

posiedzeniu Zarządu 29.04.2020r., dot. nawiązania współpracy w zakresie rozwoju oferty dla 

mieszkańców Powiatu Świebodzińskiego i okolic (załącznik nr 23). Temat dotyczy 

uruchomienia bezpośredniego połączenia Gorzów Wlkp. – Zbąszynek oraz Zbąszynek – Gorzów 

Wlkp. w dni robocze. Uruchomienie tego połączenia będzie wymagać dofinansowania w 2021r. 

przez samorząd lokalny lub kilka samorządów (gminy, powiatu leżące w pobliżu linii kolejowej) 

w wysokości 510.283,62zł. Wówczas Zarząd nie podjął decyzji w tej kwestii. Dodał, że z 

posiadanych informacji wynika, że w najbliższym czasie w Gorzowie Wlkp. ma być spotkanie w 

tej sprawie z przedstawicielami samorządów.   

Starosta Zbigniew Szumski zaproponował, aby upoważnić Wicestarostę Andrzeja 

Chromińskiego do monitorowania tego tematu i udziału w spotkaniach organizowanych w tej 

sprawie. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) przychylił się do propozycji 

Starosty i upoważnił Wicestarostę Andrzeja Chromińskiego do monitorowania tego tematu i 

udziału w spotkaniach organizowanych w tej sprawie. 

 

Ad.16 

W dniu 1 czerwca 2020r. do Rady Powiatu Świebodzińskiego wpłynęła skarga z dnia 27 maja 

2020r. w sprawie cyt. „Sprawa dotyczy pisma SK1510.11.2017.BC z dnia 27.04.2020r. Skarga 

na przewodniczącą rady powiatu w związku z zatajeniem i nie przesłaniem do skarżącego 

uchwał komisji rady rozpatrujących skargę.” (załącznik nr 24). 

W sytuacji, gdy skarżący  ocenia działalność  przewodniczącego  - to jego skargę należy 

traktować jako  ocenę działalności  rady  powiatu ze względu na wyłącznie  funkcjonalny i 

organizacyjny  charakter obowiązków przewodniczącego, na co wskazuje Naczelny Sąd 

Administracyjny w Warszawie w wyroku z dnia 1 sierpnia 2018r. sygn. akt  II OSK 1362/18. 

Ponadto Wojewódzki Sąd Administracyjny w Lublinie w wyroku z dnia 23.01.2018r. sygn. akt  

II SA/Lu 1184/17 wskazał, że działalność i uprawnienia przewodniczącego rady są 

nierozerwalnie powiązane z działalnością i trybem funkcjonowania rady (np. prawo zwoływania 

sesji rady wynika z trybu jej pracy). Zatem ocena działalności przewodniczącego rady powinna 

być traktowana jak ocena działalności rady. 

Tym samym w świetle unormowania art. 229 pkt 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. – Kodeks 

postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 256 z późn.. zm.) organem 

właściwym do rozpatrzenia skargi na wykonywanie zadań działalność przewodniczącego rady 

powiatu jest wojewoda. 

Komisja Skarg, wniosków i petycji na posiedzeniu w dniu 05.06.2020r. uznała, że skargę należy 

przekazać wg właściwości uchwałą Rady. 

W związku z powyższym  pani Bernarda Czajkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przekazania skargi z dnia 27 maja 2020r., która wpłynęła do tut. urzędu 1 czerwca 2020r. na 

działalność Rady Powiatu Świebodzińskiego (załącznik nr 25).  
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Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) skierował projekt ten pod 

obrady komisji oraz na sesję Rady Powiatu. 

 

Ad.17 

Protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 01.06.2020 sporządzono, uwag nie wniesiono, 

wobec tego został on przyjęty. 

 

Ad.18 

- Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawozdaniem PUP dot. realizacji tarczy antykryzysowej 

(załącznik nr 26); Na dzień 05.05.2020 rozpatrzono 98,55% wniosków o udzielenie 

jednorazowej pożyczki dla mikroprzedsiębiorców na pokrycie bieżących kosztów prowadzenia 

działalności gospodarczej, 75,41% wniosków o dofinansowanie części kosztów prowadzenia 

działalności gospodarczej przedsiębiorcy będącemu osobą fizyczną niezatrudniającemu 

pracowników, w przypadku spadku obrotów gospodarczych w następstwie wystąpienia COVID 

– 19, 87,50% wniosków o dofinansowanie przedsiębiorcy części kosztów wynagrodzeń 

pracowników oraz należnych od tych wynagrodzeń składek na ubezpieczenia społeczne, w 

przypadku spadku obrotów w następstwie COVID – 19. O dofinansowanie organizacji 

pozarządowej... części kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych od tych 

wynagrodzeń składek na ubezpieczenia społeczne, w przypadku spadku przychodów z 

działalności statutowej w następstwie COVID – 19 wpłynęły łącznie 4 wnioski. 3 zostały 

rozpatrzone negatywnie, 1 wniosek jeszcze nie rozpatrzony.   

 

- Starosta poinformował, że wpłynęły 3 oferty na stanowisko dyrektora PUP  w Świebodzinie. 

Za tydzień odbędą się rozmowy kwalifikacyjne z kandydatkami. 

 

- Radny Michał Motowidełko poinformował, że 21.06.2020 miał się odbyć Powiatowy Trójmecz 

Wędkarski. Z uwagi na obecną sytuację epidemiczną zaproponował, aby go przenieść na 

wrzesień br. Starosta przychylił się do tej propozycji;  

 

- Radny Michał Motowidełko zwrócił uwagę na konieczność bieżącego remontu przejazdu na 

drodze Staropole – Boryszyn. Rozważony zostanie remont metodą cienkowarstwową. 

 

- Następne posiedzenie Zarządu odbędzie się 15.06.2020r. o godz. 13.00 w sali sesyjnej 

Starostwa.  

 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Starosta zamknął posiedzenie Zarządu o godz. 16.45. 

 

Na tym protokół zakończono                                             

 

Protokołowała: Bernarda Czajkowska 

Naczelnik Biura Rady i Zarządu Powiatu                                                         Starosta 

 

               Zbigniew Szumski 


